
 

 

Bestyrelsesmøde Saltum Strand 21. maj 2023.05.21 

Deltagere: Knud, John, Jens Ulrik, Svend, Lisbeth  og Finn. 

 

1. Evaluering af Medlemsmøde 19. maj. 

2. Stor ros til John, Jens Ulrik og Svend for indlæggene. 

3. Enighed om at lave en kort gennemgang af indlæggene til generalforsamlingen, for at informere 

alle. Vi tager det i beretningen. A la SSJK. 

4. John ringer til Michael Klitgaard (udvalgsformand) om ’vandring’ og ’borgermøde’. 

5. Knud og Jens Ulrik skriver et brev ang. Det samme til Michael. 

6. Spørger ind om nye tal for husstørrelser. 

7. Vi skriver et brev til underskrift af alle deltagere på generalforsamling om Vandring og borgermøde. 

8. Plan for fremtidens lokalplaner, 2023, skal ind i kommuneplanens Rammedel. 

9. John fremsender retningsregler fra Hjørring om størrelser på sommerhuse. 

            

 

2: Generalforsamling: 

Vi inviterer ikke til foredrag udefra. 

Knud laver en generel beretning. 

John, Jens Ulrik og Svend laver et forkortet indlæg fra medlemsmødet, lokalplan. 

Valg og konstituering. 

Gerne flere end 5 medlemmer i bestyrelsen. 

Brev til underskrift. ( Hvem skriver? Jens Ulrik og Knud) 

Dirigent. John undersøger. 

Flere kandidater til bestyrelsen undersøges. 

 

3. Diæt. 

Vi fortsætter med et fast beløb pr møde 250kr max 6 møder udbetalt årligt. 

 

 

 

 

 

 

 

4. Økonomi. 

Alle ikke-betalere smides ud. 

Økonomien er i god stand. 

Vi fortsætter med samme kontingent. 

 

5. Hjertestarter blev hentet i sidste uge, men kom ikke i brug. 

 

6. John har en mailliste over ejendomsmæglere, sender til Knud. 

 

7. Klitsyn. 

Aflyst for i år. 

Kan vi få granris på klitten ved sti 22 og 23 husene  bag klitten drukner i sand. 

Klitfredning hvor starter den eksakt, er den fra ’grøn’ start eller fra havet? Klitten flytter sig ud på stranden 

visse steder og stranden bliver bredere. 



 

8. 

Evt. 

Hede Danmark. Beklager det dårlige niveau fra selskabets side. 

 

Ref. Knud. 

 

 

 

 


